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Acta de la Junta de Ve"ins de Cabrianes. 

ACTA núm. 9 de la sessió ordinaria de la Junta de VeYns del Consell del Poble de 

Cabrianes, que va tenir lloc a la 1ª convocatoria el dia 8 d'octubre de 2018, al local de 

l'AW de Cabrianes C. Til·lers. 

Presidenta 

.- Sra. Pilar Sala Ribalta 

Vocals: 

.- Sr. Lluís Ubach i Mas (ERC) 

.-Sr. Benjami Oller Riera (ERC) 

.- Sr Andreu Picañol Vila (PDeCat) 

.- Sr. Enrique Sánchez Jiménez (PDecat) 

Secretaria 

.- Sra. Núria Creus Rodoreda 

Excusa la presencia: el Sr. Lluís Trulls, president de l'AW de Cabrianes i la Sra. Rosa 
Oller Comaposada. 

A Cabrianes, essent el dia 8 d'octubre de 2018, a les 20 hores, es van reunir a la 

Rectoría Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidencia de la Sra. Pilar Sala Ribalta i 

l'assistencia de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen la 

majaría deis membres de la Junta de VeYns del Consell de Poble de Cabrianes i 

actuant com a secretaria Pilar Sala amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la 

qual han estat convocats reglamentariament. 

Obre la sessió la Sra. Pilar Sala Ribalta, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d'oberta la sessió es passa a debatre els assumptes que es relacionen a 

l'ordre del día, i s'adopten els següents: 
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En quant a l'elecció del nom de la Pla9a del Pavelló, es propasa fer un procés 
participatiu en dues voltes. Es passara pel poble un document a títol informatiu, on 
alhora els cabrianesos i cabrianeses podran votar les propostes qué estimin més 
convenients. 

7. laxes municipals i pressupost gestionat.

Els membres de l'OTP acorden mantenir les taxes que actualment són vigents, sens 
perjudici de que s'incrementin proporcionalment, en el cas de que tingui lloc aquest 
increment a nivell municipal. 

8. Valoració de percebre retribucions membres de l'OTP.

Al tractar-se d'una qüestió que requereix una valoració jurídica, s'acorda que la 
Presidenta i la Secretaria de l'OTP, concertaran una reunió amb el Secretari
lnterventor de l'Ajuntament de Sallent, el Sr. Josep Fernándes Rodríguez. 

9. Assumptes sobrevinguts.

El Sr. Oriol Ribalta, trasllada als membres de l'OTP, la petició feta pel mossén i les 
missaires de Cabrianes d'instal·lar un banc a la pla9a de l'Església. Es valorará 

En relació a I' instal·lació d'una placa enunciativa del nom del carrer que els ve"fns 
anomenen com a Empalme es comenta que el nom oficial del mateix és barriada del 
Riu. 

10. Precs i preguntes

No n'hi ha. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 

són les 21 :42 hores i s'estén la present a_ga,..de-la qu� com a Secretaria en dono fe. 




